



NOLINOR
Aviation



Bagages

- Plan européen : 34Kgs (75lbs), armes à feu incluses et 44Kgs (97lbs) de nourriture.
- Plan américain : 34Kgs (75lbs), armes à feu incluses et 23Kgs (50Lbs) de breuvage.

Il est strictement interdit de transporter des munitions, des couteaux ou des boissons alcoolisées dans votre bagage à main lors de votre vol avec Nolinor Aviation. De plus, aucun contenant, tel qu'un bac ou une glacière, excédant les dimensions de 16 pouces (41 cm) de largeur et 26 pouces (66 cm) de longueur ne sera autorisé à bord. Nolinor Aviation n'accepte pas de bagages en excès.

Veillez noter que Nolinor Aviation décline toute responsabilité pour les dommages causés aux biens contenus dans vos bagages ou boîtes. Il est de la responsabilité du passager de s'assurer que les articles fragiles sont correctement emballés pour minimiser le risque de dommages.

Armes à feu et munitions

Les armes à feu doivent être déchargées, et les munitions doivent être rangées dans un bagage distinct, contenues dans un emballage spécialement conçu à cet effet. Le poids total des munitions ne doit pas dépasser 5 kg (11 lbs). Veuillez noter qu'il est nécessaire de présenter les armes à feu et les munitions lors de l'enregistrement pour vérification.

Luggage

- European plan: 34Kgs (75Lbs), firearm included and 44Kgs (97Lbs) for food allocation.
- American plan: 34Kgs (75Lbs), firearm included and 23Kgs (50Lbs) for beverages allocation.

It is strictly forbidden to carry ammunition, knives, or alcoholic beverages in your carry-on luggage during your flight with Nolinor Aviation. Additionally, no container, such as a box or cooler, exceeding the dimensions of 16 inches (41 cm) in width and 26 inches (66 cm) in length will be allowed on board. Nolinor Aviation does not accept excess luggage.

Please note that Nolinor Aviation declines any responsibility for damage caused to the goods contained in your luggage or boxes. It is the passenger's responsibility to ensure that fragile items are properly packed to minimize the risk of damage.

Firearms and Ammunition

Firearms must be unloaded, and ammunition must be stored in a separate piece of luggage, contained in packaging specifically designed for this purpose. The total weight of the ammunition must not exceed 5 kg (11 lbs). Please note that it is necessary to present firearms and ammunition at check-in for verification.

De / From Mirabel

TERMINAL 2 et stationnements

11845 Rue Irénée Vachon, Mirabel, QC J7N 3L2



TERMINAL 2 & parking lots

11845 Rue Irénée Vachon, Mirabel, QC J7N 3L2



Fly-In et Fly-Out Rivière-Aux-Saumons SEPAQ Anticosti

De/From Québec

